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Interpellation 

De kommande åren kommer Ekerö kommun att planera för många nya flerfamiljshus. I bland annat 

Sundbyberg har de fått ner priset på produktionen av trähus och det är därmed ett fullgott alternativ 

till dagens betonghus. Idag är trähus mer miljövänligt och dessutom brandsäkert. De är vackra och 

skulle passa utmärkt i kommunens lantliga småstadsmiljö.  

Är du Adam Reuterskiöld beredd att se över möjligheterna för att bygga flerfamiljshus i trä i Ekerö 

kommun? 

 

Hanna Svensson 

Oppositionsråd (S) 


